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Radny Rady Miejskiej w Żywcu 

                                                      Szanowny Pan 
Jarosław Gowin
Przewodniczący Rady Miejskiej w Żywcu

Na podstawie art.24 ust.  3 i  5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie

gminnym (t.j. z 2019 r. poz. 506 ze zm.) zwracam się z zapytaniem: 

Czy jest możliwość podjęcia działań związanych likwidacją Barszczu Sosnowskiego

w okolicach zjazdów  z drogi Ekspresowej w Żywcu  ?

Trudny do zwalczania, łatwo zajmującymi nowe tereny i powodującymi degradację

środowiska przyrodniczego, przy tym są niebezpieczne dla ludzi i zwierząt, gdyż ich

soki  oraz  wydzielane  przez  nie  w  upalne  dni  związki  w  postaci  aerozoli,  mogą

powodować poważne oparzenia.

Prowadzone badania wskazują, że jeśli nie podejmie się skutecznego zwalczania 

barszcze kaukaskie będą rozprzestrzeniać się szybko, zajmując nowe tereny wokół

występujących już stanowisk.

Barszcze kaukaskie osiągają nawet pięć metrów wysokości,  mają masywne liście,

grube łodygi i potężne korzenie. 

Kwitną  w  okresie  czerwiec-sierpień,  wydając  nawet  100  000  nasion,  które

rozprzestrzeniają się zarówno z wiatrem, jak i wodą. Brak kompleksowych działań

zwalczających to główne przyczyny rozprzestrzeniania się tych niezwykle groźnych

dla życia i zdrowia roślin. 

Mimo  licznych  starań,  głównie  samorządów,  barszcze  kaukaskie  zajmują  coraz

większy obszar Polski.
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